
Protokot Nr 80/17
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Miriskiego

w dniu 27 lutego 2017 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki

czton kowie Zarzadu: t-u kasz Boo ucki
Piotr Wieciorek
Marek Pachnik

orazt Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Emilia Piotrkowicz - nacz. Wydz. Oswiaty i Promocji
Urszula Soroka -z-canacz. Wydz, OSwiaty iPromocji
Wojciech Osinski - nacz. Wydz. Gospodarki Nieruchomosciami
Wincenty Bartnicki - nacz. Wydz. Inwestycji
Janusz Zdzieborski - dyrektor PCPR w Minsku Maz.

Porzqdek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjqcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dzialalnoSci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4. Rozpatrzenie wnioskow do projektow uchwai i innych materialow na XIX sesjq Rady

Powiatu Minskiego.
5. Podjgcie uchwaly w sprawie powolania komisji do zaopiniowania wnioskow o udzrelenie

dotacji z budzetu Powiatu Minskiego na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytkow.

6 Rozstrzygnigcie otwartych konkursow ofert na realizacjq zadan publicznych przez
organizacje pozarzqdowe oraz podmioty wymienione w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia
24 kwietnia 2003 r. o dzialalnoSci pozytku publicznego i o wolontariacie w zakresie:

- ochrony i promocji zdrowia,
- dzialalnoSci na rzecz osob niepelnosprawnych,
- turystyki i krajoznawstwa oraz dzialalnosci na rzecz dzieci i mlodzieZy, w tym

wypoczynku dzieci i mlodzie2y,
- kultury, sztuki, ochrony dobr kultury i dziedzictwa narodowego,
- wspierania i upowszechniania kultury fizycznel,
- dzialalnoSci na rzecz integracji europejskiej oraz rozwijania kontaktow i wspotpracy

miqdzy spoleczenstwam i.

7. Podjgcie uchwaty w sprawie przeprowadzenia konsultacji dotyczqcych projektu Uchwaly
Rady Powiatu Minskiego w sprawie dostosowania sieci szkol ponadgimnazjalnych
i specjalnych na terenie Powiatu Miriskiego do nowego ustroju szkolnego oraz ustalenia
sieci szkol ponadpodstawowych i specjalnych.

8. Sprawy o6wiatowe.
9. Podjgcie uchwaly w sprawie zalwierdzenia Planu Pracy Powiatowego Srodowiskowego

Domu Samopomocy w Minsku Mazowieckim na 2017 rok.
10 Podjqcie uchwaly w sprawie naboru na stanowisko dyrektora Domu Pomocy Spolecznej

Sw. Jozefa w Mieni.
11. Sprawy drogowe.
12. Podjgcie uchwaly zmieniajqcej plan finansowy dochodow zwiqzanych z realizaqqzadan

z zakresu administracji rzqdowej podlegajqcych przekazaniu do budzetu panstwa
w 2017 r.



'13. Podjqcie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Powiatu na2017 rok.
14. Sprawy ro2ne.
15. Przyjqcie protokolu posiedzenia w dniu 13 lutego 2017 r.

1 6. Zamkniqcie posiedzenia.

Ad.1
Starosta - Antoni Janf arczynski otworzyl posiedzenie.

Ad.2
Starosta - Antoni Janf arczynski przedstawit porzqdek posied:zenia, do ktorego

wprowadzono jako pkt 7 - Podjgcie uchwaly w sprawie przeprowadzenia konsultacji
dotyczqcych projektu Uchwaly Rady Powiatu Minskiego w sprawie dostosowania sieci
szkol ponadgimnazjalnych i specjalnych na terenie Powiatu Miriskiego do nowego
ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci szkol ponadpodstawowych i specjalnych.
Z powyZszq zmianq porzqdek zostal przyjqty jednoglosnie w obecno6ci 4 czNonkow
Zarzqdu (nieobecny p. t-ukasz Bogucki).

Ad. 3
Starosta - Antoni JanTarczynski poinformowat o nastqpujqcy,ch sprawach:

- zmienila siq siedziba Referatu Architektury i Budownictwa w Halinowie (ten sam
budynek, ale wejscie z drugiej strony),
- odbyto siq spotkanie z przedstawicielem PEC i dyr. SPZOZ na temat wqzlow
cieplowniczych,
- odbyto siQ spotkanie Wojtow i Burmistrzow miast i gmin powiatu minskiego
z Marszalkiem Wojewodztwa Mazowieckiego - Adamem Struzikliem (gl tematy
korzystanie ze srodkow unijnych RPO i projekty dot. zmian w funkcjonowaniu
samorzqdow),
- odbylo siq spotkanie z kierownikiem placowki KRUS w Minsku Maz. - Marcinem
Pietrusinskim w sprawie pozyskania od Skarbu Panstwa terenu lub pomieszczen
zprzeznaczeniem na siedzibg KRUS,
- odbylo siq spotkanie z Cztonkiem Zarzqdu PKP PLK S.A. Wlodztmierzem Zmudq
nt. wykonania ciqgu pieszo - jezdnego w ciqgu ul. Sosnkowskiego pod liniq kolejowq
Warszawa-Pilawa,
- nastqpila zmiana na stanowisku Dowodcy ZGPR w Minsku M;az. - mjr Piotra
Biezonskiego zastqpit mjr Arlur Golic,
- w dniu 26 lutego br. odbyl siq Bieg Pamigci Zolnierzy Wyklgtych ,,Tropem Wilczym",

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki poinformowal o nastqpujqr:ych sprawach:
- uczestniczylw Walnym Zgromadzeniu Lokalnej Organizacjifurystycznej naZamku
w Liwie, wybrano wladze, zostal wybrany czlonkiem Zarzqdu,
- jest propozycja, aby na terenie ZS im. M. Sklodowskiej-Curie w Minsku Maz.
zamontowac mobilnq stacjq pomiaru jakosci powietrza

Ad.4
Starosta - Antoni Jan f arczynski powiedziat, ze Komisje nie zglosily uwag do

materialow na sesjq. Wptynqto natomiast pismo Klubu Radrrych Wspolnoty
Samorzqdowej ,,Razem" o wprowadzenie do porzqdku obrad punktu dotyczqcego
podjgcia stanowiska Rady Powiatu w sprawie poselskiego projektu ustawy o ustroju
m. st. Warszawy.



Ad. s
Z-ca nacz. Wydzialu Oswiaty i Promocji - Urszula Soroka przedstawila projekt

uchwaiy w sprawie powolania komisji do zaopiniowania wnioskow o udzielenia dotacji
z budZetu Powiatu Minskiego na prace konseruvatorskie, restauratrcrskie lub roboty
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytkow.
W sklad komisji weszli:
- przewodniczqcy - Krzysztof Ptochocki
- czlonkowie: Urszula Soroka, lwona Warszawska-Lulko, Wincenty Elartnicki, Elzbieta
Smorqg
Dodala, ze komisja w terminie do 27 marca br przedslawi Zarzqdowi opiniq dotyczqcq
zlo|onych wnioskow.

Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly
Zarzqd Powiatu opowiedzial sig jednogloSnre.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 506/17 w sprawie powolania komisji do
zaopiniowania wniosk6w o udzielenie dotacji z budzetu Powiatu Mifskiego na
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku
wpisanym do rejestru zabytkow.

Ad. 6
Dyrektor PCPR - Janusz Zdzreborski poinformowal, 2e:
. w zakresie dzialalnoSci na rzecz osob niepelnosprawnych wplyngty 4

ofedy, z ktorych wszystkie spelniaty wymogi formalne:
- Mazowieckie Stowarzyszenie na Rzecz Dzieci i Mtodziezy zMozgorruym Porazeniem
Dziecigcym ,,Krok Dalej" w Minsku Maz. na realizaqq zadania ,,Prz,.yjazna Swietlica",
calkowity koszt zadania 40.480 zl, wnioskowana kwota dotacji 30.000 zl. Komisja
zaproponowaladotacjqwkwocie 10.000 zl,Zarzqd przychylitsiqdopropozycji Komisji.
- Stowarzyszenie Pomocy Dzieciom Niepelnosprawnym ,,Mozesz wigcej" z Minska
Maz. na realizaqq zadania ,,Lekcja na czterech lapach", calkowity koszt zadania
39.080 zl, wnioskowana kwota dotacji 30.000 zt. Komisja zaproponowala dotacjg
w wysokosci 1 0.000 zl, Zarzqd przychyltl siq do propozycji Komisji.
- Stowarzyszenie ,,Koniczynka" Dzialajqce na Rzecz Dzieci z Niepelnosprawnosciq
Umyslowq z lgnacowa na realizacjq zadania ,,Dotyk psiej tapy"- zajqcia dla dzieci
z niepetnosprawnosciq umyslowq i ruchowq w formie terapii z psem, calkowity koszt
zadania 8.260 zl, wnioskowana kwota dotacji6.000 zl. Komisja zaproponowala dotacjg
w wysokosci 4.500 zl, Zarzqd przychylit siq do propozycji Komisji.
- Stowarzyszenie na rzecz dzieci upoSledzonych umyslowo ,,Dzieciom Radosc"
w lgnacowie na realizaqg zadania ,,Kon moj przyjaciel" calkowity koszt zadania
7.400 zl. wnioskowana dotacja 5.000 zl, Komisja zaproponowala dotacjg w kwocie
5 000 zl. Zarzqd przychylil siq do propozycji Komisji.
- Stowarzyszenie ,,Koniczynka" dziaNajqce na rzecz dzieci z niepelnosprawno6ciq
umyslowq w lgnacowie na realizaqg zadania ,,Dotyk psiej lapy", catkowity koszt
zadania 6.590 zl, wnioskowana kwota dotacji4.800 zl. Komisja zaproponowata dotacjg
w wysokosci 4.800 zl. Zarzqd przychylit siq do propozycji Komisji.
Z-ca Naczelnika Wydziafu Oswiaty i Promocji - Urszula Soroka przedstawila
informacjg o ofertach, ktore wplyngly na ogloszone konkursy na realizaclg zadan
publicznych przez organizaqe pozazqdowe w nastqpujqcych zakresach:

. ochrony i promocji zdrowia:
W ramach zadania 1. Podniesienie poziomu wiedzy i umiejgtno6ci oraz rozbudzanie
motywacji mlodzieZy szkolnej do prowadzenia zdrowego stylu zycia wplyngla 1 oferta,



Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom Niepefnosprawnym ,,MoZesz wiqcej" w Minsku
Mazowieckim na realizaqg zadania ,,Przepis na zdrowie", calkowity koszt zadania
5.300 zl, a wnioskowana kwota dotacji 2.500 zl. Komisja zaproponowala dotacjg w
wysokoSci 2.500 zl, Zarzqd przychylit siq do propozycji Komisji.
Zadanie 2'. Propagowanie zdrowego i aktywnego stylu Zycia w5rod rcsob starszych -
wplynqla '1 oferta, ktora nie spelnita wymogow formalnych.

. turystyki i krajoznawstwa oraz dzialalnoSci na rzecz dzieci i mlodzie2y,
w tym wypoczynku dzieci i mlodzie2y:

Zadanie 'l: Organizacja rajdow, szkolen, konkurs ow i innych imprez popularyzujqcych
turystykg, za wyjqtkiem obozow, wycieczek, kolonii:
- Stowarzyszenie na tzecz dzieci upoSledzonych umyslowo ,,Dzieciom Radosc"
w lgnacowie na realizacjq zadania,,Nasz las" - edukacja i rekreacja na obszarach
le6nych - rajd pieszymi Sciezkami Nadbuzanskiego Parku Krajobraz:owego catkowity
koszt zadania 5.210 zl, wnioskowana kwota dotacji 2.300 zl, Komisjia zaproponowala
dotacjq we wnioskowanej kwocie 2.300 zl, Zarzqd przychylif siq do propozycji Komisji.
Zadanie 2 : Wsp ie ra n ie dziala I noSci wyd awn iczej poSwi gconej atra kcj om tu rystycznym
powiatu minskiego:
- Lokalna Organizacja Turystyczna Ziemi Minskiej na realizacjg zadania ,,Magiczne
miejsca Ziemi Minskiej w magicznym wymiarze fotografii, catkowity koszt zadania
4.260 zl, wnioskowana kwota dotacji 2.000 zl. Komisja zaproponowala dotacjg we
wnioskowanej kwocie 2.000 zl, Zarzqd przychylil sig do propozycji Komisji.

. kultury, sztuki, ochrony dobr kultury i dziedzictwa narodowego
Zadanie 1 - Wspieranie rozwoju kultury muzycznej w powiecie mihskim, w tym
organizacja koncertow, przeglqdow i festiwali muzycznych :

- Stowarzyszenie na rzecz dzieci upoSledzonych umyslowo ,,Dzieciom RadoSc"
w lgnacowie na realizacjq zadania,,X Integracyjny Koncert Mikotajkowy" calkowity
koszt zadania 18.365 zl, wnioskowana kwota 12.665 zl, Komisja zaproponowala
dotacjg w kwocie 10.000 zl. Zarzqd przychylil sig do propozycji Komisji.
- Fundacja MIVENA w Minsku Maz. na realizaqg zadania,,Xlll Festiwal Chleba",
calkowity koszt zadania 40.000 zl, wnioskowana kwota dotacji '15.000 zl. Komisja
zaproponowala dotacjQ w kwocie 12.000 zl. Zarzqd przychylil siq do propozycji
Komisji
- Lokalna Organizacla Turystyczna Ziemi Minskiej na realizacjq zadania ,,...Muzyka
Pigknq Zawsze Pozostaje", calkowity koszt zadania 29.830 zl, wnioskowana kwota
dotacji 23.270 zt. Komisja zaproponowala dotacjg w kwocie 10.000 zl, Zarzqd Powiatu
obnizyt dotacjq do kwoty 8.000 zf.
- Stowarzyszenie ,,Koniczynka" dzialajqce na rzecz dzieci z niepelnosprawnoSciq
umyslowq w lgnacowie na organizacjq ,,Vl Migdzyszkolnego Konkursu Piosenki
Obcojgzycznel", calkowity koszt zadania 4.590 zl, wnioskowana kwota dotacji
3.510 zl, Komisja zaproponowala dotacjq w kwocie 3.000 zl. Zarzqd przychylil siq do
propozycji Komisji.
Zadanie 2 - Organizacja imprez kulturalnych, konkursow, przeglqdow i wystaw
arrystycznych w powiecie minskim (wplynqlo 12 ofert,3 nie spelnily wymagan
formalnych)
- Stowarzyszenie Rozwijamy Talenty w Dtugiej Koscielnej na realizacjg zadania
,,2 piosenkq na Wakacje", calkowity koszt zadania 11.400 zl, wnioskowana kwota
dotacji 9.000 zl. Komisja zaproponowala dotacjg w wysoko6ci 4,000 zl, Zarzqd
zwiqkszyl dotacjg do kwoty 7,000 zl.



- Stowarzyszenie na rzecz dzieci upoSledzonych umyslowo ,,Dzieciom Radosc"
w lgnacowie na organizacjq zadania,,lntegracyjnej Czerwcowki" ca{kowity koszt
zadania 29.900 zl, wnioskowana kwota dotacji 23.900 zl,, Komisja zaproponowala
dotacjq w kwocie 23.900 zl. Zarzqd przychylil sig do propozycji Komisji
- Stowarzyszenie Rozwoju Wsi Podciernie i Okolice na organizaqe ,2 kulturq na TAK
od najmlodszych lat V integracyjne spotkanie przedszkoli z terenu powiatu
minskiego, calkowity koszt zadania 5.750 zl, wnioskowana kwota dotacji 3.850 zl,
Komisja zaproponowala dotacjq w kwocie 3.000 zl, Zarzqd przychylit siq do propozycji
Komisji
- Stowarzyszenie Inicjatyw Wszelkich ,,Drzewo Pokolen" w Kaluszynie na realizaqq
zadania,,lX Dzien Kultury Zydowskiej z cyklu spotkan Miasteczka Dwoch Kultur ,,2
karnawalem w tle zydowskich legend", calkowity koszt zadiania 11.640 zl,
wnioskowana kwota dotacji 8.640 zl, Komisja zaproponowala dotacjg w kwocie
6 000 zl, Zarzqd zwiqkszyl dotacjg do kwoty 7 .500 zl.
- Stowarzyszenie ,,Kontczynka" dzialajqce na rzecz dzieci z niepelnosprawnosciq
umyslowq w lgnacowie na ,,lntegracyjny Konkurs Plastyczny i Gawqdy ,,Ziemia Minska
pqdzlem, slowem i Swiatlem malowana" z cyklu ,,o czym szumiq mazowieckie
wierzby?" Moja Okolica-Moja Ojczyzna catkowity koszt zadania 9.250 zl, wnioskowana
kwota dotacji 4.300 zl, Komisja za1oponowala dotacjg w kwocie 4.300 zl. Zarzqd
obnizyl dotacjg do kwoty 4.000 zl.
- Stowarzyszenie ,,Koniczynka" dzialajqce na rzecz dzieci z niepetnosprawnosciq
umyslowq w lgnacowie na organizacjg Xlll Przeglqdu Piosenki Dziecigcej
i Mlodziezowej ,,Wesote Nutki", caNkowity koszt zadania 11 .030 zl, wnioskowana kwota
dotacji 4.530 zl. Komisja zaproponowala przyznac kwotq 4.530 zl, Zarzqd przychylit
sig do propozycji Komisji
- Fundacja Upowszechniania Kultury w Halinowie na zadanie ,,Vll Jarmark
Okuniewski", calkowity koszt zadania 32.600 zl, wnioskowana kwota dotacji
26.000 zl. Komisja zaproponowala przyznac kwotg 12.000 zl, Zarzqd zwigkszyl
dotacjg do kwoty 18,000 zf.
- Fundacja ,,MlVENA" w Minsku Maz. na organizacjq X Mivena Etno-Kabaret, calkowity
koszt zadania 20.000 zl, wnioskowana kwota dotacji 10.000 zl. Komisja
zaproponowala dotacjQ w wysokoSci 8.000 zl, Zarzqd przychylit sig do propozycji
Komisji
- Parafia Rzymskokatolicka Narodzenia Najswiqtszej Maryi Panny na organizaclq
Festiwalu Milosierdzia, catkowity koszt zadania 12.200 zl, wnioskowana kwota dotacji
6.000 zl. Komisja zaproponowala dotacjg w wysoko5ci 5.000 zl, Zarzqd przychylit siq
do propozycji Komisji.
Zadanie 3 - Wspieranie dzialalnoSci wydawniczej promujqcej dctrobek kulturalny
i historiq powiatu minskiego (wplynqly 2 oferly, z ktorych 1 nie spelnila wymagan
formalnych)

- Lokalna Grupa Dzialania Ziemi Minskiej na wydanie albumu promujqcego dorobek
kulturalny oraz historig powiatu minskiego, calkowity koszt zadania 25.000 zl,
wnioskowana kwota dotacji 20.000 zt. Komisja zaproponowala dotacjg w kwocie
20.000 zl, Zarzqd obnizyt dotacjg do kwoty 19.000 zl.

Zadanie 4 - Wspieranie dzialan majqcych na celu kultywowanie tradycji naroclowej
oraz rozwoi SwiadomoSci obywatelskiej w tym zakresie - wplyngta 3 oferty, z ktorych
1 nie spefniata wymagan formalnych.
- Fundacja Upowszechniania Kultury w Halinowie na realizaqe zadania,,Mieszkancy

Halinowa Spiewajq (nie)zakazane piosenki", calkowity koszt zadania 5.670 zl,



wnioskowana kwota dotacji 4.150 zl. Komisja zaproponowala dotacjQ w kwocie
2 000 zl, Zarzqd przychylit siq do propozycji Komisji,

- Fundacja Magiczne Kqty na zebranie i opracowanie materialow archiwalnych
z dzialalnosci muzycznej Stanislawa Ptasinskiego z Wielgolasu, calkowity koszt
zadania 6.400 zt, wnioskowana kwota dotacji 5.000 zl. Komisja zaproponowala
dotacjq w kwocie 5.000 zl, Zarzqd przychylil siq do propozycji Komisji.

Zadanie 5 - Dzialania wspomagajqce artystow amatorow (amatorskie zespoly
artystyczne) reprezentujqcych powiat minskiw przeglqdach, festiwalach, konkursach
o zasiqgu woiewodzkim, ogolnopolskim, miqdzynarodowym nie wpNyn qla 2adna
oferta.

. Wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej.
Zadanie 1 - Organizacia powiatowego systemu wspolzawodnictwa sportowego clzieci
i mlodzie2y:
- Powiatowy Szkolny Zwiqzek Sporlowy w Minsku Mazowieckim na Organizacjq
powiatowego systemu wsp6fzawodnictwa sporlowego dzieci i mlodzie|y", calkowity
koszt zadania 64.000 zl wnioskowana kwota dotacji 50.000 zl, Komisja zaproponowala
dotacjq w kwocie 50.000 zl, zarzqd przychylil sig do propozycji Komisji.
Zadanie 2 Organizacja imprez i zawodow sportowych w powiecie minskim
w roZnych dyscyplinach: (wplynqlo 12 ofert, z ktorych dwie nie spelnialy wymagan
formalnych)
- Uczniowski Klub Sportowy Judo ,,Kontra" w Minsku Mazowieckim na Otwarte
Mistrzostwa Powiatu Minskiego w Judo Dzieci i Mlodziezy calkowity koszt zadania
6.800 zl, wnioskowana kwota 4.500 zl, Komisja zaproponowata dotacjq w kwocie
4.500 zl, Zarzqd przychylil siq do powyzszej propozycji.
- Stowarzyszenie na rzecz dzieci upoSledzonych umyslowo ,,Dzieciom RadoSc"
w lgnacowie na Mazowiecki Turniej Hokeja Halowego Olimpiad Specjalnych lgnacow
2017, calkowity koszt zadania 4.400 zl, wnioskowana kwota dotacji 2.000 zl. Komisja
zaproponowala dotacjg w kwocie 2.000 zl. Zarzqd przychylil sig do propozycji Komisji.
- Stowarzyszenie na rzecz dzieci upoSledzonych umyslowo ,,Dzieciom RadoSc"
w lgnacowie na Vlll Powiatowy Integracyjny Turniej w Krqgle Mirisk Mazowiecki-
lgnacow 2017 calkowity koszt zadania 3.260 zl, wnioskowana kwota dotacji 1.380 zl,
Komisja zaproponowala dotacjg w kwocie 1.380 zl Zarzqd Powiatu przychylil sig do
propozycji Komisji.
- Minski Klub Sportowy MMA TEAM na organizacjg ,,ll Mistrzostwa Polski Wschodniej
w brazylijskim Jiu-Jitsu dla dzieci i mlodzieZy, calkowity koszt zadania 10.147 zl,
wnioskowana kwota dotacji 7.955 zl. Komisja zaproponowala dotacjg w kwocie
6 000 zl, Zarzqd przychylit sig do propozycji Komisji
- Stowarzyszenie ,,Koniczynka" dzialajqce na rzecz dzieci z niepetnosprawnosciq
umystowq w lgnacowie na ,,lntegracyjny turniej tenisa stolowego", calkowity koszt
zadania 3.620 zl, wnioskowana kwota dotacji2.500 zl, Komisja zaproponowata dotacjq
w kwocie 2.500 zl. Zarzqd przychylit siq do powyzszej propozycji.
- Towarzystwo Przyjaciot Sulejowka na organizacjq X Biegu Marszalkia, catkowity koszt
zadania 77.600 zl, wnioskowana kwota dotacji 30.000 zl, Komisja zaproponowala
dotacjg w kwocie 15.000 zl, zarzqd przychyliN siq do powyzszej propozycji.
- Towarzystwo Przyjaciol Sulejowka na organizacjq lll Turnieju Strzeleckiego,
calkowity koszt zadania 19.100 zl, wnioskowana kwota dotacji 10.400 zl. Komisja
zaproponowala nie przyznac dotacji, Zarzqd przychylil sig do propozycji Komisji.
- Stowarzyszenie Rozwijamy Talenty na ,,Powiatowe Mistrzostwa w Pilce Noznej Szkot
Podstawowych o Puchar Starosty Minskiego, calkowity koszt zadania 11.100 zl,



wnioskowana kwota dotacji B.BB0 zt. Komisja zaproponowala dotacjq w kwocie
8 000 zl, ZarzEd przychyliN sig do propozycji Komisji
- Stowarzyszenie ,,SPORT 4KlDS" na Powiatowy Cykl Turniejow Terrisa Stolowego o
Puchar Starosty Minskiego, calkowity koszt zadania 20.680 zt, wnioskowana kwota
dotacji 12.000 zl, Komisja zaproponowala dotacjg w kwocie 6.000 zl, Zarzqd
podwyzszyl kwotg dotacji na 8.000 zt.
- Stowarzyszenie ,,SPORT 4KlDS" na Futbol na TAK - powiatowy turniej pilki noznej
dla dzieci i mlodzieZy. Calkowity koszt zadania 3163 zt, wnioskowetna kwota dotacji
2 900 zl Komisja zaproponowala dotacjg w kwocie 2.000 zl, Zarzqd przychylit siq do
powyzszej propozycji.
Zadanie 3 Wspieranie udzialu sportowcow reprezentujqcych powiat minski
w zawodach sporlowych reprezentujqcych powiat minski w zawo<Jach sporTowych
o zasiqgu wojewodzkim, ogolnokrajowym i miqdzynarodowym (wplynqly 2 ofert, z
ktorych 1 nie spelnila wymagan formalnych)
- Powiatowy Szkolny Zwiqzek Sportowy w Minsku Mazowieckim na ,,Wspieranie
udzialu sportowcow reprezentujqcych powiat mirlski w zawoclach o zasiggu
wojewodzkim", calkowity koszt zadania 4.400 zl. wnioskowana kwota dotacji
3.000 zl, Komisja zaproponowala dotacjg w kwocie 3.000 zl. Zarzqd przychylit sig do
propozycji Komisji.
. Dzialalno6c na rzecz integracji europejskiej oraz rozwijani,a kontaktow i

w s pol p racy m ig dzy spolec zenstwa m i :
- Zadanie. Wspieranie dzialan na rzecz rozwoju wspolpracy powiatu minskiego
z jednostkami samorzqdowymi, jednostkami organizacyjnymi lub organizacjami
sektora pozarzqdowego innych pahstw (nie wplynqla Zadna oferta).

Ad. 7
Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz prz:edstawita projekt

uchwaly w sprawie przeprowadzenia konsultacji dotyczqcych projektu Uchwaty Rady
Powiatu Minskiego w sprawie dostosowania sieci szkol ponadgimnazjalnych
i specjalnych na terenie Powiatu Minskiego do nowego ustroju szkolnego oraz
ustalenia sieci szkot ponadpodstawowych i specjalnych. Wyjasnifer, ze konsultacje
bqdq przeprowadzone w formie internetowego forum i bgdq tnvaly od 1 marca do 8
marca br. Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly
Zarzqd opowiedziaf sig jed noglosn ie.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 507/17 w sprawie przeprowadzenia
konsultacji dotyczqcych projektu UchwaNy Rady Powiatu Minskiego w sprawie
dostosowania sieci szk6N ponadgimnazjalnych i specjalnych na terenie Powiatu
Minskiego do nowego ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci szk6N
ponadpodstawowych i specjalnych.

Ad. 8
Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowic;z powrocila do

materialu, ktory wczesniej juz byt przekazany czlonkom Zarzqdu, a dotyczqcy
kierunkow ksztatcenia planowanych na rok szkolny 201712018. Planujqc nabor do klas
pierwszych w roku szkolnym 201712018 uwzglqdniono realnq liczkrq uczniow, czyli
tegorocznych absolwentow gimnazjow, bez Halinowa i Sulejowka, to jest liczba 1224
uczniow. Dodat, 2e nale2y pamiqta6, 2e z tej liczby uczniowie rowniez wybiorq rnne
szkoly np.w Mrozach, Siennicy, Sulejowku czy Sale4anskie Liceum Ogolnoksztalcqce
i szkolv w Warszawie.



Wyjasnita, 2e nabor na nalblizszy rok szkolny planowany jest na poziomie roku
biezqcego. Ewentualne zwiqkszenia dotyczqce liczby oddzialow bgdq podejmowane
indywidualnie podczas symulacji, ktora wskaze preferencje uczniow. Dodala, 2eliczba
uczniow w klasie nie zmienia siq, czyli od 28 do 30 uczniow. Z zachowaniem tej
ustalonej liczby w oddziale moze miec problem ZS im. M. Sktodowskiej-Curie w Minsku
Mazowieckim w technikum, bo z wynikow ankiety klas lll gimnazjow wynika, 2e
26 uczniow wyrazilo chqc wyboru tech. weterynarii, natomiast do pozostalych tech.
leSnik, tech. analityk, tech. ochrony Srodowiska nie ma pelnej liczby uczniow do
oddzialu.
P. Emilia Piotrkowicz powiedziala,2e dyrektor ZS im. M. Skfodowskiej-Curie w Minsku
Maz. zaproponowala polqczyc oddzial technik le6nik z technikiem ochrony Srodowiska.
Wyjasnila, 2e rownieZ problemy z petnym naborem mogq byc w technikum w ZS Nr '1,

gdzie planowanych jest 5 oddziatow, a tylko 3 wychodzq pelne (technik budownictwa,
technik informatyk itechnik uslug fryzjerskich), a do pozostalych zawodow np. technik
geodeta -23, tech. chlodnictwa iklimatyzacji - 11, technik, drogownictwa -17, a tech.
urzqdzen sanitarnych - 4. Dyrektor rowniez zwrocila sig o lqczenie oddzialow.
Naczelnik Wydziatu O6wiaty i Promocji wyja6nila, 2e z przeprowadzonych ankiet
wynika, ze jest bardzo du2e zainteresowanie zawodem technik informatyk, bo 96 jest
zainteresowanych tym kierunkiem, tech, budownictwa - 52, tech. hotelarstwa-49.
Nastqpnie odniosla sig do naboru w ZS Nr 1 do liceum ogolnoksztalcqcego, bo
w ubiegfym roku planowane byly 3 oddzialy, a wyszty 4, przy czym 3 pelne klasy
i 1 klasa integracyjna. W zwiqzku z lym zwroclla siq do Zarzqdu o decyzjq, czy
w przyszlym roku szkolnym jest zgoda na 2 pelne oddziaty i 1 oddzial integracyjny, czy
np. 2-3 pelne i nie na oddzial integracyjny, a uczniowie z orzeczeniami bqdq objqci
edukacjq wlqczajEcq. Jezeli z zalecen okreSlonych przez Poradnig wynika, 2e
potrzebny jest specjalista dla takiego ucznia na wzmocnienie to organ prowadzqcy jest
zobowiqzany wzmocn ic od dzial ta ki m specja I istq.
Wyjasnila, 2e z przygotowanego projektu rozporzqdzenia MEN dotyczqcego
organizacji roku szkolnego wynika, ze Ministerstwo proponuje tylko gornq granicg
uczniow, czyli oddziat integracyjny moze liczyc maks. 20 uczniow, a maks. Liczba
uczniow z orzeczeniami to 5, nie podajqc dolnej granicy.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki powiedziat, ze model wlqczania ucznia
z orzeczeniem pod wzglqdem kosztowym jest korzystniejszy. Powiedzial, ze planujqc
nabor powinno siQ zwrocic uwagq m.in. na sytuacjg w Gimnazjum i Liceum
Ogolnoksztatcqcym, gdzie nie bqdzie naboru do gimnazjum i szkof a pzez najbli2sze
lata straci 7 oddzialow, a zyska tylko 2,
Wicestarosta zaproponowal, zeby w Liceum Ogolnoksztalcqcym w ZS Nr 1 w Minsku
Maz, wyrazic zgodq na 2 oddzialy plus 1 oddzial integracyjny.
Zarzqd Powiatu jednogtosnie przychylil sig do powyzszej propozycji.

Ad. 9
Starosta Antoni Jan Tarczynski powiedzial, 2e dyrektor Powiatowego

Srodowiskowego Domu Samopomocy zwrocita siq o zatwierdzenie Planu Pracy PSDS
w Mir'rsku Maz., ktory zostaf uzgodniony z wojewodq mazowieckim.
Nastgpnie odczylal projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy
Powiatowego Srodowiskowego Domu Samopomocy w Minsku Mazowieckim na
2017 rok; przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedziat sig jednogloSnie.



Zarzqd Powiatu pgdjqN uchwalq Nr 508/17 w sprawie zatwierdzenia Planu
Pracy Powiatowego Srodowiskowego Domu bamopomocy w Mirisku
Mazowieckim na 2017 rok.

Ad. 10
Starosta - Anton Janf arczynski odczytal projekt uchwaly w sprawie naboru na

stanowisko Dyrektora Domu Pomocy Spolecznej sw. Jozefa w Mieni W sktad komisji
konkursowej weszli jako przewodniczqcy - Wicestarosta Krzyszlof Plochocki,
czlonkowie: Marek Pachnik, dyr. PCPR - Janusz Zdzieborski, sekretarz - Emilia
Niedziatkowska. Termin skladania dokumentow uplywa 13 marca 2017 r.

Kolejno przeprowadzono glosowanie, w ktorym Zarzqd Powiatu jednoglosnie
podjql uchwalg (nieobecny p Piotr Wieczorek).

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 509/17 w sprawie naboru na stanowisko
dyrektora Domu Pomocy SpoNecznej 5w. Jozefa w Mieni.

Ad.11
Starosta Antoni Jan Tarczynski przedstawil wniosek zlo2ony przez

pelnomocnika Gminy Minsk Mazowiecki firmq DropProjekt z Warszawy o wydanie
opinii na podstawie z art.. 11b ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczegolnych
zasadach przygotowania i realizaqi inwestycji w zakresie drog publicznych dla
dokumentacji ,,Rozbudowa drogi gminnej na odcinku od dziatki ewrdencyjnej nr 13711
do dzialki ewidencyjnej nr 1 16 w Starym Zakolu" .

Dodal, 2e Zarzqd Drog Powiatowych pozytywnie zaopiniowal powyzszy wniosek.
Zarzqd Powiatu pozytywnie zaopiniowal przedstawione materiaty do wydania

opinii dla przedmiotowego zadania.
Kolejno przedstawiony zostal wniosek zlo2ony przez pernomocnika Gminy

Minsk Mazowiecki firmq ADO-M Projekt z Sierpca dotyczqcy wydania opinii
podstawie z arL. 11b ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczegolnych zasadach
przygotowania i realizaqi inwestycji w zakresie drog publicznych dla dokumentacji
,,Rozbudowa i przebudowa ulicy Swigtego Jozefa i czqsci ulicy Pigknej w Nowych
Osinach", gmina Minsk Mazowiecki.
Dodat, 2e Zarzqd Drog Powiatowych pozytywnie zaopiniowal powyzszy wniosek.

Zarzqd Powiatu pozytywnie zaopiniowal przedstawione materialy do wydania
opinii dla przedmiotowego zadania.

Ad. 12
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawita projekt uchwaly zmieniajqcej plan

finansowy dochodow zwiqzanych z realizacjq zadan z zakresu administracji rzqdowej
podlegajqcych przekazaniu do budzetu panstwa w 2017 r. Nastgpnie przeprowaozono
gtosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaty czNonkowie Zarzqdu glosowali
nastqpujqco.
- Starosta - Antoni JanTarczynski - za podjqciem uchwaty,
- Wicestarosta - Krzysztof Plochocki - za podjqciem uchwaty,
- Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjgciem uchwaly,
Glosow przeciwnych i wstrzymujqcych sig nie bylo (nieobecny p. Piotr Wieczorek).



Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 510117 zmieniajqcq plan finansowy
dochod6w zwiqzanych z realizacjq zadari z zakresu administracji rzqdowej
podlegajqcych przekazaniu do budzetu pafistwa w 2017 r.

Ad.13
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na 2017 rok. Wyjasnila, 2e zmiany polegajq na zmianie planu
dochodow i wydatkow zwiqzanych ze zmianq kwot dotacji celowych przekazywanych
z budzetu panstwa, przeniesieniu wydatkow miqdzy $g w ramach te57o samego dziatu
w zaKresie wydatkow biezqcych oraz Wzeniesieniu wydatkow z rczevy budzetowej
i dotyczyty:

- Starostwa Powiatowego w Mirisku Mazowieckim,
- Gimnazjum i Liceum Ogolnoksztalcqcego w Mirisku Maz.
- Zespolu Szkol Agrotechnicznych w Minsku Maz,
- Zespotu Szkol Specjalnych w lgnacowie,
- Domu Pomocy Spolecznej w Kqtach,
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Minsku Maz.
- Domu Dziecka w Falbogach,
- Zespolu Szkot Zawodowych Nr 2 w Minsku Maz.
- Powiatowego Urzgdu Pracy w Minsku Maz.
- Powiatowego Srodowiskowego Domu Samopomocy w Minsku Maz.
- Komendy Powiatowej Panstwowej Strazy Pozarnej w Mirisku Maz.
Nastgpnie przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly czlonkowie
Zarzqdu glosowali nastqpujqco :

- Starosta - Antoni JanTarczynski - za podjgciem uchwaly,
- Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Lukasz Bogucki - za podjgciem uchwaty,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjgciem uchwaly,
Glosow przeciwnych i wstrzymujqcych siq nie byto (nieobecny p. Piotr Wieczorek)

Zarzqd Powiatu podjqt uchwalg Nr 511117 w sprawie zmian w bud2ecie
Powiatu na 2017 rok.

Ad. 14
Ustalono, ze kolejne posiedzenia odbgdq siq 6 marca, 13 marca i27 marcabr,

o godz.9,0O.

Naczelnik Wydziatu Gospodarki NieruchomoSciami - Wojciech Osiriski powiedzial, ze
wojewoda mazowiecki prowadzi postqpowanie w sprawie komunalizacji dzialek
zajgtych pod ulicq 3 Maja i ul, Okuniewskq, ktore pochodzq z nieruchomosci
p. ' Zostala zloZona dokumentacja geodezyna i raz ju2 zostala wydana
decyzja przez wojewodq, ktory odmowil komunalizacji na rzecz powiatu i Zarzqd
Powiatu odwotal siq, a minister decyzjq uchylit.

Starosta powiedzial, 2eby reallzowac tq inwestycjq drogowq w miarq szybko lrzeba
bytoby wylqczyc z opracowania ten sporny odcinek, Z punktu widzenia realizacji
inwestycji to oczywiScie przyspieszy jej realizacjq, ale nie rozwiqze problemu. Mozna
bgdzie wykonac nawierzchnig na tym co jest powiatu, ale pobocza, chodnika miec nie
bedziemv.



Cztonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek zwrocil sig z pytaniem, o jakq powierzchnig chodzi.

P, Wojciech Osihski powiedzial,2e jeleli chodzi o projekt, ktory jest to brakuje ok 1OO
mkw, od strony, gdzie znajduje sig chodnik i brakuje ok, 9O mkw. po stronie, gdzie jest
posesja p, wraz z fragmentem ul. Okuniewskiej, gdzie chodnik nie mie$ci siq
na naszej dzialce, czyli lqcznie ok, 200 mkw.
Nastqpnie p, Wojciech Osinski powiedziai, ze jeden wariant jes;t taki, Ze nadal
probujemy udowodnic wojewodzie, ze te nieruchomosci byly zajqle pod drogq, a
przedmiotem wniosku jest ten pas aZdo ogrodzenia p. co bqdzie cigzkie do
udowodnienia, bo nie mamy wczesniejszej dokumentacji sprzed 19gg r.
wyjasnil, ztmo2na zrobic nowq mapg i wydzielic tylko niezbgdny grunt (,1 m od
krawgdzi jezdni i czqsc ul. Okuniewskiej, gdzie jest chodnik) i w tyrn 2akresie moze
udaloby sig udowodnic wtadztwo powiatu na 1999 r,, ale pewnoSci nie ma. Jezelip. bqdzie niezadowolona to bqdzie siQ odwolywac i postqpowanie
odwolawcze bgdzie siq toczylo latami i ten fragment bqdzie zablokowany, Dodal, ze
polubowne zatatwienie tej sprawy raczej nie wchodzi w grq.

P, Piotr Wieczorek powiedzial,2e bgdzie rozmawial jeszcze z p.

Zarzqd postanowii, 2e wobec braku dowodow potwierdzajqcych zajqcie pasa
drogowego ulicy 3 Maja w Halinowie na dzien 31 grudnia'1998 roku nie bgdzie skladal
do Wojewody dodatkowych wyjasnieh i dokumentow w celu regulacji stanu prawnego
tej drogi w trybie art..73 ustawy z dnia 13 pa2dziernika 1 998 r. Przepisy wprowadzajqce
ustawy reform ujqce administracjq publicznq.

Zarzqd ustalil, ze odcinek ul. 3 Maja wraz ze skrzylowaniem z ul. Okuniewskq na
odcinku sqsiadujqcym z dzialkami P. zostanie zrealizowany w trybie
przepisow ustawy z dnia 10 kwietnia 2OO3 r, o szczegolnych zasadach przygotowania
i realizacji inwestycji w zakresie drog publicznych.

Naczelnik Wydziaiu Inwestycji - Wincenty Bartnicki poinformowat, ze w czasie
robot ziemnych pod fundamenty hali przy ZS Nr '1 w Minsku Maz, okazalo siq, ze
w miejscu projektowanych law fundamentowych wykonawca napotkal
niewykorzystane doly z wapnem gaszonym, w zwiqzku z tym zaszla koniecznosc
uzupelnienia chudym betonem, Ponadto przy projektowaniu na podstawie mapy
zasadnlczej przyjgtej w zasobie geodezyjnym okazalo siq, ze sq inne rzgdne terenowe
i poziom nie zgadza sig o 0,8 m Odbyto sig spotkanie z tnspektorem nadzoru
i kierownictwem, na ktorym przekazana zostata informacja , 2e ok 2BO m3 pospolki
lrzeba bylo dowieSc. Sprawdzone zostalo to z kosztorysem ofeftowym i ceny
jednostkowe sig zgadzajq (wyceniono na 50.S00 zt brutto),
Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, ze kwestie te powinien sprawdzic
inspektor nadzoru

Starosta przypomnial, 2e wystqpit do Burmistrza Miasta Minsk Mazowiecki
o nadanie rondu przy ul, Przemyslowej imienia ,,5w. Jana Pawta ll". Wyjasnil, ze jest
propozycja ze strony Miasta Minsk Mazowiecki, aby jednq z ulic nazwac,,Sw. Jana
Pawta ll", natomiast Komisja Komunarna zaproponowala, aby rondo nosiio nazwQ
,,ks, Jana Sikory",

Zarzqd Powiatu pozytywnie zaopiniowat powyzszE propo zycie.
Wicestarosta - Krzysztof Piochocki powiedzial, ze wptynqlo pismo pielqgniarek z DPS
sw. Jozefa w Mieni dotyczqce podwyzki wynagrodzen pielqgniarek o 7OO zl netto dla
pielggniarki odcinkowej i 1000 zt netto dla koordynatorki.



Wyjasnit, 2e wraz z dyrektorem PCPR dokonal analizy wynagrodzen pielqgniarek
w domach pomocy spolecznej i dotyczy to 32 etatow. Stwierdzil, 2e zlo2ona przez
pielqgniarki propozycja jest nie do przyjqcia. Zastgpca dyrektora w DPS 5w. Jozefa
w Mieni zostala zobowiqzana do rozmow z pielqgniarkami i zaproponowala wzrost
wynagrodzenia o ponad 200 zl w ramach posiadanych Srodkow (7 osob podpisato
nowe warunki).
P. Krzyszlof Ptochocki powiedziat, ze jest prosba o ponowne spotkanie w DPS
sw. Jozefa w Mieni.

Skarbnik Powiatu Teresa Bqk powiedziala, 2e dyrektor Powiatowego
Srodowiskowego Domu Samopomocy w Minsku Maz. poinformowala, ze w dniu
14lutego br. dtuznik dokonala zwrotu kwoty 4.750 zltytulem odsetek od dotacji, ktora
byla pobrana niestusznie.

Wicestarosta powiedzial, 2e dyrektor PSDS w Mirisku Maz. po spotkaniu
z rodzicami zwrocila sig o wykonanie podjazdu i drogi dojazdowej do PSDS.
Starosta powiedzial,2e wplynqfo takie pismo i zostato skierowane do Zarzqdu Drog
Powiatowych.
Starosta poinformowal, 2e w dniu 1 marca br. odbgdzie sig spotkanie u Marszalka
Wojewodztwa w sprawie tzw. potudniowej obwodnicy Minska Mazowieckiego.

Ad. 15
Protokol posiedzenia w dniu '13 lutego 2017 r. zostal przyjqty.

Ad. 16
Zamkniqcie posiedzenia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski

Wicesta rosta - Krzy sztof Ptochocki

Cztonkowie Zarzqdu. t-ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


